
Styrelse PM 

 

Möte 4/2023 (21.5.2023): 

• Vi funderar på att eventuellt ordna en rullskidningstävling i sommar. Datumet 

ännu oklart. 

• Vi kommer att ordna ett läger på Åland för alla åldrar. 

• Vi kommer att ordna ett läger i Seefeld 1-6.9 för 2009 födda och äldre. 

• Vi planerar ett läger i höst i Jämi eller på annat ställe. 

• Vi har bokat Vuokatti 6-10.12. 

• Snöhögen behöver få lite mera spån på sig. 

• Vår sektion kommer att auditeras av Skidförbundet i höst för att se att vi 

upprätthåller vårt kvalitetssytem. 

• Josephine Åberg är ny ordförande för Nåid skidning 

• Vi behandlade resultaten från medlemsenkäten. 16 barn/ungdomar och 32 

vuxna hade svarat. Överlag mycket bra resultat för föreningens verksamhet. 

Här några kommentarer som styrelsen kan jobba vidare med: 

o Önskvärt att ett ungefärligt pris kan ges ut före man ska anmäla sig till 

övernattningar och läger 

o Tydliga spelregler inför säsongen ska gås igenom med barn, ungdomar 

och föräldrar vad gäller bl.a. uttagningar till stafetter  

o Respons av den här enkäten och det som behandlas på styrelsemöten 

publiceras på hemsidan 

o Some-ansvaret kunde fördelas bättre 

• Påminnelse om att skaffa nya skipass och licenser skickas ut 

• Valmöte 7.6 kl.19.00 

• Några aktiva skidåkare har varit i kontakt för att eventuellt byta förening till 

Piffen. Niki Sirén har redan klart att han byter från Raision Kuula. 


